
       

 
Møteinnkalling     

 
 

Utvalg: Nordreisa barn og unges kommunestyre 
Møtested: Halti 
Dato: 11.03.2021 
Tidspunkt: 09:00 

 
Elevene må ha med seg sakslisten. Vi foreslår at de som har ipad/nettbrett får sakslisten lastet 
ned på ipaden/nettbrettet og har den med i møtet. Hvis de ikke har muligheten til å ha 
sakspapirene med digitalt må elevene ha med papirutgaven.  
 
Skolene, Nord-Troms videregående skole, Storslett skole, Rotsundelv skole, Reisa 
Montessoriskole og Straumfjordnes skole må gi tilbakemelding på navn og klassetrinn på 
representantene som deltar. Det må også gis tilbakemelding på voksenperson som 
deltar.  Tilbakemelding gis innen mandag 8.mars til edel.gulbrandsen@nordreisa.kommune.no 
 
Program for BUK møtet: 
 
Kl. 09.00 Velkommen – presentasjon – bli-kjent-lek 
Kl. 09.30 Sentrumsplanen, innledning v/planlegger Birger Storaas 
Kl. 09.45 Gruppearbeid – fremføring 
Kl. 10.30 Gjennomgang av tidligere vedtak 
Kl. 11.00 Lunsj 
Kl. 12.00 Innledning fotballhall v/Øyvind Evanger, styremedlem fotballgruppa 
Kl. 12.15 Sakslista 
Kl. 14.00 Møtet avsluttes 
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                                        Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

RS 1/21 Referatsak   
RS 2/21 Referat fra Ungdomsrådet 23.09.20  2020/83 
RS 3/21 Referat fra møte i Nordreisa Ungdomsråd 

27.10.20 
 2020/83 

RS 4/21 Referat fra møte i Ungdomsrådet 02.12.20  2020/83 
RS 5/21 Protokoll fra RUST-møte 13.10.20  2016/1153 
RS 6/21 Protokoll fra RUST-møte 24.11.2020  2016/1153 
RS 7/21 Protokoll fra møte i RUST 18.1.2021  2016/1153 
RS 8/21 Referat fra møte i BUKA 10.11.2020  2020/1208 
PS 1/21 Søknad om BUK-midler - påfyll av skiutstyr til 

Rotsundelv skole 
 2020/1144 

PS 2/21 Nett rundt fotballbanen ved Storslett skole - fra 
6A ved Storslett skole 

 2021/135 

PS 3/21 Fikse taket på Nordreisa ridesenter - fra 6B 
Storslett skole 

 2021/135 

PS 4/21 Felles garasje for ungdommer - fra 1TPA ved 
Haakon Giæver 

 2021/135 

PS 5/21 Nye dusjer ved garderobene ved svømmehallen - 
6A ved Storslett skole 

 2021/135 

PS 6/21 Flere dusjer i jentegarderoben svømmehallen - fra 
6B ved Storslett skole 

 2021/135 

PS 7/21 Ny garderobe med dusjmuligheter for jentene 
tilhørende gymsalen. 

 2021/135 

PS 8/21 Forslag og ønsker - 7A Storslett skole  2021/135 
PS 9/21 Turn i Nordreisa - fra 6B Storslett skole  2021/135 
PS 10/21 Revidering - Reglement/retningslinjer for barn- 

og unges kommunestyre i Nordreisa 
 2020/1017 

PS 11/21 Egen ungdomsklubb for yngre i kommunen - fra 
6A ved Storslett skole 

 2021/135 

PS 12/21 Nye stoler ved mellomtrinnet ved Storslett skole - 
fra 6A ved Storslett skole 

 2021/135 

PS 13/21 Ballbinge på mellomtrinnet - fra 6B Storslett 
skole 

 2021/135 

PS 14/21 Kunstgress innehall - fra 6B Storslett skole  2021/135 
PS 15/21 Reparere taket ved idrettshallen - fra 6A ved 

Storslett skole 
 2021/135 
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RS 1/21 Referatsak



Referat fra møte i Ungdomsrådet 

 
Sted Halti, Storslett 
Tid Tirsdag 22. september 2020 kl. 14:00 – 15:30 

 
Tilstede:  Ramona Soleng Thomassen 

Oda K. Fossvoll 
Jens Severin Giæver 
Alf Sindre Einevoll 
Mathilde Stabell 
Vegard Tvedt Pedersen, sekretær 

  
 

Frafall: Hedda J. Bjerkli 
Emma Halvorsen Agorsah 
Jon Andreas Fyhn 
 

 

 

Sakskart 

 

16/20 Gjennomgang av møtedokumenter for kommunestyremøte 

17/20 Utvalgsmøter 

18/20 RUST møte 

19/20 Svar på innspill til Ungdomsrådet fra næringsutvalget 

20/20 Eventuelt 

 

 

 

16/20 Gjennomgang av møtedokumenter for kommunestyremøte 

Politisk rådgiver, Hilde Nyvoll, går gjennom møtedokumentene for kommunestyremøte som 
er normalt slik at ungdomsrådet er forberedt på hva som vil bli tatt opp der. 
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17/20 Utvalgsmøter 

Medlemmene av Ungdomsrådet forteller kort om hvilke utvalgsmøter de har vært på siden 
sist. Blant annet er det kommet inn et svar på innspillet Ungdomsrådet sendte inn til 
næringsutvalget. Det blir tatt opp som en sak senere på møte under sak 19/20. 

 

18/20 RUST møte 

Det har vært avholdt et digitalt RUST møte 17.09.20, men siden det var så som kunne delta 
på møte var de ikke vedtaksdyktig. Nytt møte er satt til 13.10.20. 

 

19/20 Svar på innspill til Ungdomsrådet fra næringsutvalget 

Ungdomsrådet fremmet i juni en henvendelse til kommunen om viktigheten å støtte lokale 
bedrifter for å sikre videre arbeidsplasser i kommunen med tanke på Covid-19 pandemien. 
Ungdomsrådet hadde tre konkrete forslag i innspillet. Utvalgsleder i Næringsutvalget 
opplyser i eget brev at det er tatt opp i utvalget.  

 

20/20 Eventuelt 

Ingen eventuelt saker ble tatt opp. 

 

 

 

 

 

 

Referent: Vegard Tvedt Pedersen, 25.09.20. 
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Referat fra møte i Ungdomsrådet 

 
Sted Halti, Storslett 
Tid Tirsdag 27. oktober 2020 kl. 14:00 – 15:30 

 
Tilstede:  Ramona Soleng Thomassen 

Oda K. Fossvoll 
Jens Severin Giæver 
Mathilde Stabell 
Emma Halvorsen Agorsah 
Vegard Tvedt Pedersen, sekretær 

 

Frafall: Hedda J. Bjerkli 
Jon Andreas Fyhn 
Alf Sindre Einevoll 

 

 

Sakskart 

 

21/20 Gjennomgang av møtedokumenter for kommunestyremøte 

22/20 Utvalgsmøter 

23/20 RUST møte 13. oktober 2020 

24/20 BUK møte 01. oktober 2020 

25/20 Oppdatering om brannøvelser i skolebusser 

26/20 Hvordan synliggjøre Nordreisa Ungdomsråd og jobben de gjør? 

27/20 Eventuelt 

 

21/20 Gjennomgang av møtedokumenter for kommunestyremøte 

Politisk rådgiver, Hilde Nyvoll, går gjennom møtedokumentene for kommunestyremøte som 
er normalt slik at ungdomsrådet er forberedt på hva som vil bli tatt opp der. 
Sakene som blir nærmere diskutert i Ungdomsrådet er PS 127/20, PS 129/20 og PS 137/20. 
De mener det er viktig at ungdommen også blir hørt i disse sakene. 
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22/20 Utvalgsmøter 

Medlemmene av Ungdomsrådet forteller kort om hvilke utvalgsmøter de har vært på siden 
sist.  

 

23/20 RUST møte 13. oktober 2020 

Ramona informerer om RUST møte som var i Nordreisa 13. oktober. Temaet for RUST møte 
denne gangen var Plast i Havet og Maja Bernhoff fra Naturvernforbundet holdt et foredrag 
om dette.  

Det ble diskutert hvordan man kan forbedre hybeltilbudet til elever i regionen. Det er 
spesielt viktig for en kommune som Nordreisa siden mange flytter alene for første gang hit 
for å gå på videregående skole. En annen viktig sak er hvordan man tar vare på de når de har 
flyttet hit. 
 

24/20 BUK møte 1. oktober 2020 

Barn og Unges Kommunestyre fant sted 1. oktober i kultursalen på Halti, Storslett. Temaet 
for denne gangen var Psykisk helse og vold i nære relasjoner. Representanter fra Politiet og 
fra Rus og Psykiatri i Nordreisa Kommune kom for å fortelle om dette. 
 
Ramona som er leder i Nordreisa Ungdomsråd er også ordfører i BUK, og hun forteller om 
meget god deltakelse og engasjement under møtet. 
 

25/20 Oppdatering om brannøvelser i skolebusser 

Tidligere i år ble det lagt inn ønske fra Nordreisa Ungdomsråd om at det skulle bli avholdt 
brannøvelser på skolebussene i kommunen. Ungdomskontakt informerer om at det nærmer 
seg at dette blir gjort nå. 

 

26/20 Synliggjøring av Nordreisa Ungdomsråd og jobben de gjør 

Denne saken blir utsatt til våren med tanke på valg av nytt ungdomsråd til neste år. 

 

27/20 Eventuelt 

Neste møte blir satt til 24. november 
 

Referent: Vegard Tvedt Pedersen, 30.10.20 
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Referat fra møte i Ungdomsrådet 

 
Sted Halti, Storslett 
Tid Tirsdag 2. desember 2020 

 
Tilstede:  Ramona Soleng Thomassen 

Jon Andreas Fyhn 
Alf Sindre Einevoll 
Jens Severin Giæver 
Mathilde Stabell 
Emma Halvorsen Agorsah 
Vegard Tvedt Pedersen, sekretær 

 

Frafall: Hedda J. Bjerkli 
Oda K. Fossvoll 

 

 

Sakskart 

 

28/20 Utvalgsmøter 

29/20 RUST møte 24. november 2020 

30/20 Hybelboere i Nordreisa 

31/20 Ungdommens distriktspanel 

32/20 Eventuelt 
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28/20 Utvalgsmøter 
Mathilde har vært på møte i Driftsutvalget. Tatt opp sak fra BUK møte som var 01.10.20 om at 
Oksfjord har lyst på buss skur. Saken blir oppfulgt og tatt opp igjen ved et senere møte.  
 
Jens har vært på næringsutvalgsmøte. Der ble det delt ut penger til blant annet Nord-Troms 
Studiesenter. 
 
Emma har også vært på møte i Helse og oppvekst utvalget. 
 

29/20 RUST møte 24.11.20 
Jon informerer om hva som skjedde på RUST møte. Der ble det behandlet søknader til Prøv Sjøl 
fondet. Korus Nord deltok også på møte for å presentere Ungdata rapporten, og hva som er blitt 
gjort for å gjøre det bedre i kommunene. Det vil bli gjort nye undersøkelser i februar 2021 hos nesten 
alle utenom en kommune. 
 
Ramona går nærmere inn på Ungdata rapporten. Presenterer rapporten for Ungdomsrådet. 
Få foreldre mer engasjert 
Få mer og bedre informasjon om rus og rusmidler ut til ungdom (note: Kanskje helsesøster kan hjelpe 
med å få informasjon ut via skolene, eventuelt også eget informasjonsmøte til foreldre). 
 

 

30/20 Hybelboere i Nordreisa 
Ramona forteller om at på et tidligere RUST møte, der ble det satt ned en arbeidsgruppe som skulle 
lage en felles uttalelse om å øke trivsel, økonomiske rammer og oppfølging av hybelboere som er fra 
Nord-Troms. 
Uttalelsen ble gått gjennom av Ramona.  
Ingen har noen merknader  

 

31/20 Ungdommens distriktspanel 
Saken utsettes til neste møte slik at ungdommene får tilstrekkelig med tid for å gå gjennom 
forslagene og komme med notater/ønsker til hvert forslag. Alle har fått tilsendt forslagene. 

 

32/20 Eventuelt 
Tilgang til helsesøster og psykolog via internett. 
Nordreisa Ungdomsråd stiller seg bak prosjektet og synes det er et bra tiltak. 
Både app og nettside er optimalt slik at det er lett å bruke uansett hvilken enhet man har tilgang til. 
Mulighet å kontakte ungdomskontakt. Mulighet å få kontakt med helsepersonell som kanskje kan 
svare på spørsmål en helsesøster ikke kan svare på. 
Nødtelefoner (nødetater), hjelpetelefoner.  
Tips og triks om hvordan man kan snakke med foreldre eller andre nære personer. 
Generell informasjon om forskjellige ting, henvisninger til andre kilder hvor man kan finne god 
informasjon. 
Det skal være lett å finne fram informasjonen man trenger på nettsiden/appen. 
 
Ramona tar opp en sak fra tidligere om alpinbakke i hoppbakken. Kan sette opp møte med 
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arbeidsgruppen og ungdomsrådet for å følge opp saken.  
Man kan lage spørreundersøkelse for å kartlegge interesse. Vegard tar kontakt med rektorene ved 
skolene for å distribuere undersøkelsen via skolene slik at alle ungdommene får mulighet å si sin 
mening.  
Det er også en sak fra tidligere angående klatrevegg. Det er ikke satt ned en arbeidsgruppe til dette 
prosjektet, så det vil bli fulgt opp av ungdomsrådet. 

 

 

 

 

 

Referent: Vegard Tvedt Pedersen, 15.12.20
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PROTOKOLL 
NORD-TROMS UNGDOMSRÅD 
13. OKTOBER 2020 KL 1100-1400 
PÅ TAKET KAFE NORDREISA 
 
 
PROGRAM OG SAKSKART 
 
1100 LUNSJ 
1130 TEMA: PLAST I HAVET  
Plastrådgiver i Naturvernforbundet Maja Bernhoff informerer om utfordringer, konsekvenser og tiltak rundt plast i 
havet og om engasjement for strandrydding. 
 
1230 SAKSLISTE 
 

27/20 GODKJENNING AV INNKALLING 
28/20 GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
29/20 KOMMUNERUNDEN OG ORIENTERINGER 
30/20 RAPPORT FRA PROSJEKT HØYLANDSFE 
31/20 NORD-TROMSUNGDOM PÅ HYBEL  
32/20 SKOLERING AV UNGDOMSRÅD 
33/20 TUR UNGDOM & ORDFØRERE 23.-24. NOVEMBER 
34/20 SØKNAD OM Å OMDISPONERE TIDL. TILDELTE MIDLER 
35/20 SØKNAD OM STØTTE TIL KÅFJORD UNGDOMSRÅD 25 ÅR 
36/20 EVENTUELT 

 
1400 MØTE SLUTT 
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TILSTEDE   
Nord-Troms Ungdomsråd Johannes V Lundvoll Lyngen 
 Andreas Simonsen Lyngen 
 Marcus Solvoll Storfjord 
 Ådne Gamst Eriksen Storfjord 
 Ramona S Thomassen Nordreisa 
 Jon Andreas Fyhn (Teams) Nordreisa 
 Maiken Jørgensen (Teams) Kvænangen 
 Monica Boberg (Teams) Kvænangen 
 Siril Jørgensen (Teams) Skjervøy 
Fagrådet Vegard T Pedersen Nordreisa 
 Kjersti Rennestraum Kåfjord 
 Marit Boberg (Teams) Kvænangen 
 Kåre Bjørnar Olsen (Teams) Lyngen 
Adm. Lise Jakobsen  
Andre Maja Bernhoff Naturvernforbundet 

 
 

27/20 GODKJENNING AV INNKALLING OG GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA  
26. MAI OG 17. SEPTEMBER 2020 
Vedlegg: 
Protokoll fra møte i Nord-Troms ungdomsråd 26. mai og 17. september 
 
VEDTAK:  
Innkalling godkjennes 
Protokollene godkjennes. 
 
 
29/20 KOMMUNERUNDEN OG ORIENTERINGER 
 
SKJERVØY 

 Ikke valgt nytt råd og lite aktivitet 
 Ny politiske rådgiver 
 Siril med for å sikre overgang til nytt råd 

 
STORFJORD 

 Valgt inn to nye i rådet fra Hatteng elevråd  
 Valgt inn vararep. 

 
LYNGEN 

 Ett møte i kommunestyret og ett møte i ungdomsrådet siden sist 
 Velger nytt råd i oktober 
 Aktiv Lyngen: Rib-tur og møte med politiets U18-gruppe 

 
NORDREISA 

 BUK 1. oktober – svært vellykket møte med stor aktivitet og engasjement fra deltakerne. Saker om fotballhall, 
uteområde på Storslett skole, aktivitetspark i Trekanten, sykkelbane Høgegga, nye stoler til Storslett skole, 
nytt svømmebasseng og volleyballtrening. 

 Kommunestyremøter i september og oktober 
 Sak til Oppvekst og kulturutvalget om ny stillingsressurs til ungdomsklubb/kontakt 
 Brannøvelse på skolebusser gjennomføres nå – sak fremmet av ungdomsrådet for 5 år siden 

 
KVÆNANGEN 

 Klubben snart klar for åpning 
 Har valgt nytt råd og RUST-repr. 
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 Hanne Wiesner er politisk rådgiver 
 Sak om frukt 2 ganger i uken på skolen 
 Jobber med temadag sammen med Selvhjelp Norge 
 Arrangerer juleball 

 
KÅFJORD 

 Skifter hele ungdomsrådet pga. flytting til vgs. og lærlingejobb 
 Nyvalg etter jul – opplæring på nyåret 
 25 års jubileum – egen sak i dagens møte 

 
REGIONAL UNGDOMSKONSULENT 

 Besøk fra prosjektleder for Ungsatsing i Hålogalandsrådet 20.10 for å høre om erfaringer, struktur og 
organisering i RUST. Ramona, Kjersti, Bernt, Victoria og Lise deltar i møtet 

 UE presenterte Prøv sjøl-fondet på kick off for ungdomsbedrifter på Skjervøy 6.10 
 Ungdommens distriktspanel samles i Alta 17.-18. oktober. RUST er med på møtet via Temas søndag for å gi 

innspill på hypoteser som de jobber med utfra rapport fra Ruralis (presentert i forrige RUST-møte) – skal 
jobbe frem 10 råd til regjeringa om fremtidas distriktspolitikk- Johannes, Ådne og Lise deltar på Teams-møtet 
søndag kl. 12.30 

 
 
 

30/20 RAPPORT FRA PROSJEKT HØYLANDSFE 
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VEDTAK:  

Flott rapport! Tas til orientering  
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31/20 NORD-TROMSUNGDOM PÅ HYBEL  
 
FORSLAG TIL VEDTAK:  

o Det velges en arbeidsgruppe som lager felles saksfremlegg i samarbeid med saksordfører og regional 
ungdomskonsulent 

o Ungdomsrådene fremmer sak i kommunestyrer for økt fokus på utfordringer for nord-tromsungdom 
som bor på hybel.  

o Nord-Troms ungdomsråd tar opp saken med regionrådet i fellesmøte i november 
 
BAKGRUNN OG SAKSOPPLYSNINGER: I RUST-møtet 17. mars 2020 ble det holdt innspillrunde i arbeidet med 
regionrådets strategi for 2020-2023. Ett av innspillene fra ungdomsrådet var fokus på hybelboeres utfordringer. 
Utfordringene kan være knyttet til psykososialt miljø og trivsel, kosthold og livsstil, boforhold på hybel m.m.  
 
Kommunene Nordreisa og Skjervøy er vertskommuner for ungdom fra de øvrige kommunene. De to vertskommunene 
kan sikre at hybelungdom ivaretas godt gjennom ungdomskontakt, helsestasjon for ungdom og sosiale fritidstilbud, og 
samtidig sørge for god oppfølging av egne ungdommer som flytter på hybel til Alta og Tromsø for å gå på skole.  
 
Ungdommer fra Kvænangen, Kåfjord, Lyngen og Storfjord må flytte hjemmefra for å gå på videregående skole. Det er 
viktig at disse kommunene følger opp ungdommene på skolestedene i Tromsø, Alta, Nordreisa og Skjervøy.  
 
Aktuelle tiltak kan være tilbud om helsestasjon for ungdom, ungdomskontakt, sosiale møtesteder og fritidstilbud, kurs 
om kosthold og livsstil, retningslinjer for minste standard på hybler og tiltak for at husleia ikke er for høy. 
 
Innspill i møtet: 

 Møtesteder for ungdom er viktig – ungdom vil ha kontakt med andre 
 Synliggjøre aktivitet for ungdommer – samle info og spre den 
 Lyngen modellen og Folkehelseprogrammet. Flere kommuner er med i Folkehelseprogrammet – Nordreisa 

trenger et push for å bli med der! 
 Hver kommune må kartlegge sine ungdommer 
 Samarbeid med fylkeskommunen 
 Inkl. Alta i dette – viktig pga stor skole der 

 
VEDTAK:  

o Arbeidsgruppen bestående av Kjersti, Marcus, Ramona og en repr. fra Kvænangen ungdomsråd 
lager felles saksfremlegg i samarbeid med saksordfører og regional ungdomskonsulent 

o Ungdomsrådene fremmer sak i kommunestyrer for økt fokus på utfordringer for nord-tromsungdom 
som bor på hybel.  

o Nord-Troms ungdomsråd tar opp saken med regionrådet i fellesmøte i november 
 

 
 
32/20 SKOLERING AV UNGDOMSRÅD 
 
FORSLAG TIL VEDTAK:  

o RUST-konferansen 2020 avholdes digitalt og lokalt i hver kommune.  
o Regional ungdomskonsulent har ansvar for å planlegge og gjennomføre opplæring av rådene i 

samarbeid med koordinator og RUST-repr. fra hver kommune, ordfører og politisk rådgiver. 
 
BAKGRUNN OG SAKSOPPLYSNINGER: RUST-konferansen samler årlig ungdomsrådene i Nord-Troms og skal gjøre 
representantene kjent med hverandre, det politiske systemet og bidra til aktive og engasjerte ungdomsråd i 
kommunene. Konferansen arrangeres av RUST og tilrettelegger for opplæring og skolering i aktuelle tema - med 
ungdom og for ungdom.  
 
På grunn av Covid-19 har Fagrådet i eget møte 26.8 besluttet å ikke samle alle ungdomsrådene denne høsten.  
Fagrådet ønsker å gjennomføre opplæring og skolering lokalt med 1-3 kursholdere/prosessledere fra RUST i romslige 
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møterom i hver kommune. Smittevernregler skal overholdes. Det pågår i disse dager valg til ungdomsråd i 
kommunene og gjøres fortløpende avtaler om når skoleringen kan gjennomføres i den enkelte kommune. 
 
Tema for opplæringen og erfaring fra tidligere RUST-konferanser og kurs drøftes i møtet 
Innspill: 

 Presentasjon av RUST digitalt til hvert ungdomsråd 
 Hvordan debattere? 
 Hvordan få frem sak i kommunestyret? 
 Hvordan skrive en sak og hvor skal den sendes? 
 Synliggjøre temaet medvirkning  
 Felles tema og noen for den enkelte kommune – planlegges med RUST-repr. 

 
VEDTAK: 

o RUST-konferansen 2020 avholdes digitalt og lokalt i hver kommune.  
o Regional ungdomskonsulent har ansvar for å planlegge og gjennomføre opplæring av rådene i 

samarbeid med koordinator og RUST-repr. fra hver kommune, ordfører og politisk rådgiver. 
 
 
33/20 TUR UNGDOM & ORDFØRERE 23.-24. NOVEMBER 
 
FORSLAG TIL VEDTAK:  

o Nord-Troms ungdomsråd ønsker, så langt det er mulig innenfor smittevernregler, å gjennomføre fysisk 
fellesmøte og tur med ordførere.  

o Nord-Troms ungdomsråd sender saken til regionrådet. 
 
BAKGRUNN OG SAKSOPPLYSNINGER: RUST arrangerer årlig fellesmøte og tur med ordførere i regionrådet for å øke 
fokus på ungdomsmedvirkning, bli kjent med ordfører i egen kommune, og senke terskel for kontakt mellom 
ungdomsråd og voksne politikere. Pga. Covid-19 kan det være vanskelig å gjennomføre møte og tur over to dager som 
tidligere. Årets tur skal være i Skjervøy kommune. 
 
ALTERNATIVER: 

o Gjennomføre to dagers møte og tur. Tilpasse aktivitet til smittevernregler. 
o Gjennomføre fellesmøte og aktivitet som dagsmøte på Skjervøy. 

Forslag til møtelokaler og aktivitet på ordførerturen drøftes i møtet 

Innspill: 

 Ønsker to-dagers tur fordi man blir bedre kjent da. Aktivitet første dag for å bli kjent før møte. 
 Covid-regler overholdes med enerom på hotellet 
 Aktivitet: Strandrydding – bedre på våren pga været 
 Aktivitet: Visning på Lerøy og rib-tur 
 Aktuelle møterom er Rådhuset, Kiilgården og vgs. Ungdomsrådet ønsker møte i kommunestyresalen på 

Rådhuset. 

 

VEDTAK: 

o Nord-troms ungdomsråd ønsker å gjennomføre to dagers tur med møte i kommunestyresalen, 
omvisning på Lerøy og rib-tur, og overnatting på hotellet. 
 

34/20 SØKNAD OM Å OMDISPONERE TIDL. TILDELTE MIDLER 

FORSLAG TIL VEDTAK: 
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o Nord-Troms ungdomsråd innvilger søknad om omdisponering av midler tildelt ifbm. “Ungdom og 
stedsutvikling” i 2018. 

BAKGRUNN OG SAKSOPPLYSNINGER: I forbindelse med RUST-konferansen 2018 ble det holdt worhshop om «Ungdom 
og stedsutvikling. Hvert ungdomsråd fikk da tildelt 20 000kr for å iverksette ideer fra workshop i sin kommune. Kåfjord 
ungdomsråd jobbet med ideen om en sykkeldag for ungdom som midlene i utgangspunktet var tenkt brukt til. 
Sykkeldagen er ikke gjennomført og Kåfjord ungdomsråd ønsker å omdisponere midlene til markering av 25 års 
jubileum. 

Prosjektbeskrivelse og søknad om støtte til markering av Kåfjord ungdomsråd 25 år:  
“25 år med ungdomsråd i Kåfjord skal ikke gå ubemerket hen” 

 
Bakgrunn 
I november 2020 er det 25 år siden Kåfjord ungdomsråd ble opprettet på 
samfunnshuset i Birtavarre. Da det høsten 2019 trådte i kraft en ny 
kommunelov, ble ungdomsråd - eller annet medvirkningsorgan for 
ungdom, for første gang lovfestet. Dette hele 25 år etter at Kåfjord 
ungdomsråd så dagens lys. Dette er en historikk Kåfjord ungdomsråd og 
Kåfjord kommune er skikkelig stolte av og nå vil markere!  
Ungdomsrådet er ifølge kommuneloven et rådgivende organ for 
kommunen, og har rett til å uttale seg i saker som gjelder ungdom. I dag 
har Kåfjord kommune et aktivt ungdomsråd med mange engasjerte 
representanter som gjerne uttaler seg i saker som angår unge. Per dags 
dato er de engasjert i å planlegge markeringen av Kåfjord ungdomsråd 25 
år.  
I den anledning søker nå Kåfjord ungdomsråd og Kåfjord kommune om støtte til å gjennomføre en 
storstilt markering fredag 27.november- lørdag 28.november 2020, på Senter for Nordlige folk i 
Manndalen, Kåfjord.  
Formål 

 Feire at Kåfjord ungdomsråd er 25 år - og gjøre stas på jubilanten, inkludert tidligere og 
nåværende engasjerte ungdommer! 

 Skape en trygg og spennende møteplass for ungdom i en ellers krevende tid 
 Stimulere til samhold og samarbeid mellom ungdomsrådene i Nord-Troms 
 Tilrettelegge for to annerledes og innholdsrike dager for ungdom med program de synes er 

gøy 
 Skape engasjement hos workshop-deltakerne  
 Produsere innhold i workshopen som blir aktuelt å sette på politisk dagsorden- også regionalt 

og kanskje nasjonalt! 

 
Innhold 
Skissert program:  

Fredag 27. November  
(denne kvelden er kun for 
representanter fra ungdomsrådene i 
Nord-Troms): 

Lørdag 28. November  
(selve markeringen med start 12.00, er åpen for inviterte): 
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Ca. kl. 18-19.30: Ankomst busser fra 
Nord-Troms kommunene  
 
Ca. kl. 18 -20: Installering og mingling 
 
Kl. 20: Pizza 
 
Kl. 21: Bli-kjent-leker i salen  
 
Kl. 22: Natt-kino 
 
Kl. 00: Ro 
 

Kl. 10.30: Frokost for ungdommene som har overnattet 
 
Kl. 11.30: Tannpuss, pakking av soveområder og 
klargjøring for markering etc.  
 
Ca. Kl. 12.00: Start dags-opplegg/ markering (foreløpig 
program, endringer kan forekomme) 

 Innledning ved ordfører (eventuelt også andre 
inviterte dersom det måtte passe) 

 Bildekavalkade med innhopp fra tidligere ledere / 
andre sentrale personer, fokus på det man har 
utrettet/ fått til 

 + en liten sekvens som får frem hva de ulike 
ungdomsrådene jobbet med- deres fanesaker 
(«Kåfjord ungdomsråd gjennom tidene») 

 Innlegg av regional ungdomsrådskontakt, Lise 
Jakobsen, om viktigheten av ungdomsråd og 
ungdommer som engasjerer seg i et 
samfunnsperspektiv 

 En videohilsen fra kjente ansikter som “heier på 
de engasjerte ungdommene” 

 Workshop 
 Oppsummering workshop og veien videre 

 
 
Kl. 16.00: Middag for ungdomsråd, samt andre deltakere 
på dagsopplegg 
 
Kl. 18. Slutt middag og dessert, avreise for de som ikke er 
“unge”  
 
Mellom kl. 18-19: ankomst lokal ungdom med buss 
 
Kl. 19.00: Konsert-start  
 
Kl. 21.00-22: Busser tilbake til de ulike kommunene 
 

  
Intern organisering 
Kåfjord Kommune v/Kåfjord ungdomsråd står som eier av prosjektet og er økonomisk ansvarlig. 
Kulturkonsulent Kjersti Hovland Rennestraum og Ungdomskontakt Stian Pedersen er i samarbeid 
med Kåfjord ungdomsråd prosjektleder og har ansvaret for fremgangen i -samt gjennomføringen av- 
prosjektet. 

Rolle Navn 
Prosjekteier Kåfjord Kommune v/ Kåfjord ungdomsråd 
Prosjektleder Kulturkonsulent Kjersti Hovland Rennestraum 

og Ungdomskontakt Stian Pedersen  
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Samarbeidspartner Senter for Nordlige folk 
Lise Jakobsen v/ Regional ungdomssatsing i 
Nord-Troms 
Halti næringshage ved Trude Indrebø og Inger 
Birkelund 

 

VEDTAK: 

o Nord-Troms ungdomsråd innvilger søknad om omdisponering av midler tildelt ifbm. “Ungdom og 
stedsutvikling” i 2018. 

35/20 SØKNAD OM STØTTE TIL KÅFJORD UNGDOMSRÅD 25 ÅR 

FORSLAG TIL VEDTAK:  

o Nord-Troms ungdomsråd tildeler Kåfjord ungdomsråd 15 000 kr i støtte til markering av 25 års jubileum. 

BAKGRUNN OG SAKSOPPLYSNINGER 

RUST har årlig budsjett på 50 000 kr til tiltak for ungdom. Pga Covid-19 har det vært få tiltak og aktiviteter gjennomført 
i RUST og i regionene for øvrig dette året. Kåfjord ungdomsråd ønsker at alle ungdomsrådene i Nord-Troms skal delta 
på feiringen av jubileet.  

Søknad om støtte til markering av at Kåfjord ungdomsråd fyller 25 år! 

I november 2020 er det 25 år siden Kåfjord ungdomsråd ble opprettet på samfunnshuset i 
Birtavarre. Da det høsten 2019 trådte i kraft en ny kommunelov, ble ungdomsråd - eller annet 
medvirkningsorgan for ungdom- for første gang lovfestet. Dette hele 25 år etter at Kåfjord 
ungdomsråd så dagens lys. Dette er en historikk Kåfjord ungdomsråd og Kåfjord kommune er 
skikkelig stolte av og nå vil markere!  

                    
Ungdomsrådet er ifølge kommuneloven et rådgivende organ for kommunen, og har rett til å uttale 
seg i saker som gjelder ungdom. I dag har Kåfjord kommune et aktivt ungdomsråd med mange 
engasjerte representanter som gjerne uttaler seg i saker som angår unge. Per dags dato er de 
engasjert i å planlegge markeringen av Kåfjord ungdomsråd 25 år.  
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I den anledning søker nå Kåfjord ungdomsråd og Kåfjord kommune RUST om inntil kroner 
15.000,- i støtte til å gjennomføre skissert markering fredag 27.november- lørdag 28.november 
2020, på Senter for Nordlige folk.  
  
Formål  
1. Feire at Kåfjord ungdomsråd er 25 år - og gjøre stas på jubilanten -inkludert tidligere og 
nåværende engasjerte ungdommer!  
2. Skape en trygg og spennende møteplass for ungdom i en ellers spesiell og krevende tid  
3. Stimulere til samhold og samarbeid mellom ungdomsrådene i Nord-Troms  
4. Tilrettelegge for to annerledes, lære- og innholdsrike dager for ungdom med program planlagt 
av ungdom selv 
5. Skape engasjement hos workshop-deltakerne  
6. Produsere innhold i workshopen som blir aktuelt å sette på politisk dagsorden- også regionalt 
og kanskje nasjonalt!  
  
Foreløpig program ser slik ut (med forbehold om at endringer kan forekomme, da man avventer 
svar på søknader om finansiering):  

Fredag 27. November  
(denne kvelden er kun for 
representanter fra ungdomsrådene i 
Nord-Troms): 

Lørdag 28. November  
(selve markeringen med start 12.00, er åpen for inviterte): 

Ca. kl. 18-19.30: Ankomst busser fra 
Nord-Troms kommunene  
 
Ca. kl. 18 -20: Installering og 
mingling  
 
Kl. 20: Pizza  
 
Kl. 21: Bli-kjent-leker i salen  
 
Kl. 22: Natt-kino  
 
Kl. 00: Ro 

Kl. 10.30: Frokost for ungdommene som har overnattet  
  
Kl. 11.30: Tannpuss, pakking av soveområder og klargjøring for markering 
etc.  
  
Ca. Kl. 12.00: Start dags-opplegg/ markering  

 Innledning ved ordfører (eventuelt også andre inviterte dersom det 
måtte passe)  

 Bildekavalkade med innhopp fra tidligere ledere / andre sentrale 
personer- fokus på det man har utrettet/ fått til  

 + en liten sekvens som får frem hva de ulike ungdomsrådene jobbet 
med- deres fanesaker («Kåfjord ungdomsråd gjennom tidene»)  

 Eventuelt innlegg av regional ungdomsrådskontakt, Lise Jakobsen, 
om viktigheten av ungdomsråd og ungdommer som engasjerer seg i 
et samfunnsperspektiv  

 En videohilsen fra kjente ansikter som “heier på de engasjerte 
ungdommene”  

 Workshop med representanter fra Halti næringshage  
 Oppsummering workshop og veien videre  

  
Kl. 16.00: Middag for ungdomsråd, samt andre deltakere på dagsopplegg  
 
Kl. 18. Slutt middag og dessert, avreise for de som ikke er “unge”  
 
Mellom kl. 18-19: ankomst lokal ungdom med buss  
 
Kl. 19.00: Konsert-start  
 
Kl. 21.00-22: Busser tilbake til de ulike kommunene  

  
Under følger estimert budsjett og finansieringsplan for arrangementet:  
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HVA SUM I KR. 
Artist inkludert flyreise  150 000,-  
Leiebil  7000,-  
Overnatting artist  10 500,- (7x1500,-)  
Kost artist  3500,- (7x500,-)  
Leie av sal og utstyr 2 dager  16 000,-  
Backstage  2500,-  
Transport deltakere  
  

50 000,- 

Kost 40 deltakere 26 000,- 
Overnatting 10 000,- 
Nattevakt x 2 6400,- (400,- pr. time) 
Utgifter til arrangørgruppe, materiell backstage m.m. 3500,- 
Armbånd deltakelse 2000,- 
Premier 7500,- 
T-skjorter 12 000,- (300,- x 40) 
Annet/ uforutsette utgifter 37 800,- (10 %) 
Honorar samarbeidspartner workshop inkludert transport 20 000,- 
Leie tolkeutstyr 5000,- 
Honorar tolk 10 000,- 
TOTALSUM KR. 378 400,-  

  
  
HVEM  SUM  
Kåfjord kommune v/ Formannskapet  50 000,-  
Rusforebyggende midler, Kåfjord kommune  10 000,-  
Egenandel Kåfjord ungdomsråd  10 000,-  
Egenandel Kåfjord kommune  13 400,-  
Samfunnsløftet SNN  90 000,-  
RUST-midler stående fra tidligere prosjekt  20 000,-  
RUST  15 000,-  
Sametinget  75 000,-  
Troms og Finnmark fylkeskommune  90 000,-  
Lerøy  5000,-  
TOTALSUM I KR.  378 400,-  

  
Intern organisering 
Kåfjord Kommune v/Kåfjord ungdomsråd står som eier av prosjektet og er økonomisk ansvarlig. 
Kulturkonsulent Kjersti Hovland Rennestraum og Ungdomskontakt Stian Pedersen er i samarbeid 
med Kåfjord ungdomsråd prosjektleder og har ansvaret for fremgangen i -samt gjennomføringen 
av- prosjektet. 
  
Rolle  Navn  
Prosjekteier  Kåfjord Kommune v/ Kåfjord ungdomsråd  
Prosjektleder  Kulturkonsulent Kjersti Hovland 

Rennestraum og Ungdomskontakt Stian 
Pedersen  

Samarbeidspartnere  Senter for Nordlige folk v/ daglig leder Svein 
Leiros  
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Regional ungdomssatsing i Nord-Troms 
(RUST) v/ Lise Jakobsen  
Halti næringshage  

  
Medvirkning  
Kåfjord ungdomsråd har vært - og vil være -med hele veien fra idéfase til gjennomføring. Skissert 
program er basert på og laget ut ifra ungdommenes innspill og tilbakemeldinger.  
  
Annet 
Slik programmet er skissert, er det utelukkende basert på hva ungdommene selv har ønsket 
seg for kommende markering. Kåfjord ungdomsråd blir fortløpende orientert om status i 
prosjektet og har uttrykt glede over å kunne få til denne markeringen. Prosjektet er likevel 
avhengig av å være fullfinansiert for å kunne bli slik det er skissert den dag i dag. Kåfjord 
ungdomsråd søker derfor RUST med flere om støtte for å kunne arrangerer markeringen slik 
man ønsker.  
 

VEDTAK:  

o Nord-Troms ungdomsråd tildeler Kåfjord ungdomsråd 15 000 kr i støtte til markering av 25 års jubileum. 

 

36/20 EVENTUELT  

 
15.10.2020 Lise Jakobsen (referent)
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Plast-Problematikken
Maja Bernhoff /plast-rådgiver Troms og Finnmark
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Plast i Havet – Ka e greia?

• Et verdensomspennende problem, en plast planet (UNEP 
2005)

• Siden 1950: 8.3 milliarder tonn plast –9% resirkulert, 12% blir 
brent, 79% forurenser naturen, 

• 6 millioner tonn i havet hvert år
• Billig, slitesterkt, lang nedbrytningstid 
• Utfordring med resirkulering
• I 2050: 34 milliarder tonn – mer plast enn fisk i havet
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Strandrydding – et tiltak vi vet funker

• Mesteparten av plasten 
synker til havets bunn – er 
det vist å rydde opp?

• Effektivt og skånsomt
• Høyere tetthet av søppel
• Hvordan bli med eller 

arrangere strand-rydding? :
https://ryddenorge.no/ 
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Årets TV-aksjon
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Diskusjon og Innspill
1. Tror dere marin forsøpling er et tema ungdom i Nord-Troms kan være 

interessert å engasjere seg i ? 
2. Hva skal til for å engasjere? Hvordan få plast til å bli en «snakkis»? 

Arrangere workshops?
3. Vi må tørre å stille de kritiske spørsmålene høyt: hvordan kan vi 

redusere plastforbruket? Hva er de største plast-kildene? Hvorfor kan 
vi kutte ut engangsplast? Hvorfor sender vi søpla helt til Tyskland for 
å resirkulere? Hvorfor har vi enda fotballbaner av forurensende plast-
granulat? Hvorfor bygger skoler og barnehager lekeplasser og fall-
dekker laget av plast? Er alt det nødvendig?
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Takk for meg  
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Fra: Lise Jakobsen (Lise.Jakobsen@ntroms.no)
Sendt: 03.12.2020 12:22:33
Til: Andreas Simonsen; Greta Reiersen; jimblomli; Johannes Lundvoll; Jon.andreas.fyhn; Lennart Jenssen; Maiken
Vestgård Jørgensen; Marcus solvoll; oliverlov; ramona.thomassen; Siril Jørgensen; Ådne Gamst Eriksen; Anette
Holst; Eirik Hasselberg; Karen Inger Marit Baal; Kjersti Hovland Rennestraum; Kåre Bjørnar Olsen; Marit Boberg;
Vegard Pedersen
Kopi: Berit Fjellberg; 'Lyngen kommune (post@lyngen.kommune.no)'; Post Kafjord; Post Skjervoy; Post Storfjord;
Nordreisa kommune; Sentralbord Kvænangen kommune; Bernt Lyngstad; dan.havard.johnsen@lyngen.kommune.no;
Eirik Losnegaard Mevik; Geir J Varvik; Hilde Anita Nyvoll; Ørjan Albrigtsen

Emne: Protokoll fra RUST-møte 24.11.2020
Vedlegg: Protokoll fra RUST-møte 24. november.pdf
Hei!

Vedlagt protokoll fra RUST‐møte 24.11.2020
 
Med vennlig hilsen
 
LISE JAKOBSEN
REGIONAL UNGDOMSKONSULENT
 
RUST - Regional ungdomssatsing i Nord-Troms
Nord-Troms regionråd
Hovedveien 2
9151 Storslett
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PROTOKOLL FRA MØTE I  

NORD-TROMS UNGDOMSRÅD 

TIRSDAG 24.NOVEMBER 2020 KL 12.00-13.00 

PÅ TEAMS 

 

TILSTEDE  

Nord-Troms ungdomsråd 

o Johannes Lundvoll 

o Andreas Simonsen 

o Ramona Thomassen 

o Jon Andreas Fyhn 

o Marcus-Aleksander Solvoll 

o Lennart Jenssen 

o Maiken Vestgård 

o Patric Hansen 

Fagrådet/adm. 

o Eirik Hasselberg 

o Marit Boberg 

o Lise Jakobsen 

 

37/20 Prøv sjøl-søknader fra ungdomsbedrifter ved Nord-troms vgs. og Nordkjosbotn vgs. 

38/20 Hybelboere i Nord-Troms 

39/20 Hovedavtale om ungdomsmedvirkning 
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37/20 PRØV SJØL-SØKNADER FRA UNGDOMSBEDRIFTER 

 

Søknader er gjennomgått og forberedt av ansvarlig for saksområdet næring og Prøv sjøl-fond ved 

bruk av skjema med kriterier. Forslag til sum legges fram og vedtas i møtet. Tilsagnsbrev sendes 

til ungdomsbedriftene snarest. 

 

Johannes V Lundvoll erklærer seg inhabil og forlater møtet under behandling av søknad fra Lur UB. 

 

 

Vedtak: 

 

LUR UB tildeles 8000kr 

Nordabris UB tildeles 2000kr 

Havsnacks UB tildeles 6000kr 

UB Marineblå tildeles 3000kr 

Tera UB tildeles 3000 kr 

Arbeidende ungdom UB til dels 9000kr 

 

 

 
38/20 HYBELBOERE I NORD-TROMS 

 

Vedtak: Saken utsettes til neste møte 

 

 

39/20 HOVEDAVTALE OM UNGDOMSMEDVIRKNING 

 

Vedtak: Saken utsettes til neste møte 

 

 
 
 
 
 
  

 

 

Referent:  

Lise Jakobsen 

Regional ungdomskonsulent 
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Fra: Lise Jakobsen (Lise.Jakobsen@ntroms.no)
Sendt: 19.01.2021 13:25:34
Til: Andreas Simonsen; Greta Reiersen; jimblomli; Johannes Lundvoll; Jon.andreas.fyhn; Lennart Jenssen; Maiken
Vestgård Jørgensen; Marcus solvoll; oliverlov; ramona.thomassen; Siril Jørgensen; Ådne Gamst Eriksen; Anette
Holst; Eirik Hasselberg; Kjersti Hovland Rennestraum; Kåre Bjørnar Olsen; Marit Boberg; Vegard Pedersen;
Oddbjørn Nilsen
Kopi: 'Lyngen kommune (post@lyngen.kommune.no)'; Post Kafjord; Post Skjervoy; Post Storfjord; Nordreisa
kommune; Sentralbord Kvænangen kommune; Berit Fjellberg; Bernt Lyngstad;
dan.havard.johnsen@lyngen.kommune.no; Eirik Losnegaard Mevik; Geir J Varvik; Hilde Anita Nyvoll; Ørjan
Albrigtsen

Emne: Protokoll fra møte i RUST 18.1.2021
Vedlegg: Protokoll RUST 18.januar 2021.docx
Hei!
Se vedlagt protokoll fra møte i RUST 18.januar 2021.
 
Med vennlig hilsen
 
LISE JAKOBSEN
REGIONAL UNGDOMSKONSULENT
 
RUST - Regional ungdomssatsing i Nord-Troms
Nord-Troms regionråd
Hovedveien 2
9151 Storslett
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PROTOKOLL FRA MØTE I  
NORD-TROMS 
UNGDOMSRÅD 
MANDAG 18.JANUAR 2021 
KL 9.00-12.00 
PÅ TEAMS 
 

 
 
PROGRAM  
9.00 - 9.45 Sakslista 
10.00 -11.00 Ungdommens distriktspanel 
11.00 - 11.30 Oppsummering og avslutning 
 
SAKSKART 
Sak 1/20 Kommunerunden og orienteringer 
Sak 2/20 Møteplan 2021 
Sak 3/21 Budsjett 2021 
Sak 4/20 Hybelboere i Nord-Troms 
 
TILSTEDE 
 
Nord-Troms ungdomsråd: 
Johannes V. Lundvoll, leder, Lyngen 
Ramona S. Thomassen, nestleder, Nordreisa 
Lennart Jenssen, Kvænangen 
Maiken V. Jørgensen, Kvænangen 
Andreas Simonsen, Lyngen 
Marcus Solvoll, Storfjord 
 
Fagrådet: 
Eirik Hasselberg, Skjervøy 
Kjersti Rennestraum, Kåfjord 
Marit Boberg, Kvænangen 
Kåre-Bjørnar Olsen, Lyngen 
Anette Holst, Lyngen 
Oddbjørn Nilsen, Storfjord 
 
Administrasjon: 
Lise Jakobsen, regional ungdomskonsulent 
 
Andre deltakere: 
Tobias Eriksen, Ungdommens distriktspanel 
Anne Kathrine Gårdvik, Distriktssenteret 
 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
-- 
 
SAK 1/ 20 KOMMUNERUNDEN OG ORIENTERINGER 
 
Lyngen: 

o Aktiv Lyngen holder innlegg på digitalt Vintermøte – film og foredrag 
o Treffpunkt stengt siden nyttår – venter siste nytt i dag 
o Besøk til de som trenger det 
o Starter opp aktivitet og treff i kohorter 
o Har valgt nytt råd. Konstituering i neste møte jan/feb. 
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o Ungdomsrådet med på 2 kommunestyremøter 
o Fikk 100 000kr til aktivitet for ungdom 
o Aksjon Nord-Norge banen venter svar fra 12 kommuner – felles for de er at de er kommuner i 

Finnmark som ikke har fungerende ungdomsråd. 
o Ungdomsrådet har uttalt seg om nedlegging av Lyngsdalen oppvekstsenter og budsjettsak i 

kommunestyret. 
Storfjord: 

o Oddbjørn Nilsen, kommunalsjef for utvikling – ansvar for ungdomsrådet fra 1.1.2021.  
o Ser fram til å bli kjent – spennende arbeid. 

Kåfjord: 
o Representanter er valgt fra 2 av 3 skoler – siste skole velges denne uka. Nytt råd velges. 
o Har fordelt rusforebyggende midler til lag og foreninger til aktivitet for unge. 
o Kjersti har vært på skolene og informert om ungdomsrådet og har hatt god nytte av RUST-filmen. 

Nordreisa: 
o Deltok i kommunestyret i desember og ungdomsrådsmøte rett før 
o Følger opp brannøvelse på skolebussene som ikke er blitt gjennomført. 

Kvænangen: 
o Har hatt møte med nye kommunedirektør 
o Har åpnet klubben 

 
 

SAK 2/20 MØTEPLAN 2021 
 

 
MÅNED DAG AKTUELLE TEMA 
JANUAR Mandag 18.januar kl. 9.00-12.00 

Teams  
Ungdommens distriktspanel 
Møteplan 2021 
Budsjett 2021 
 

 Torsdag 21.januar kl. 10.00-
14.00 
Discord  

Yrkes- og utdanningsmesse - 
digital 

   
MARS Onsdag 17.mars kl. 11.00-14.00 

RUST-møte i Nordreisa  
Valg av leder, nestleder og 
saksområder 
Nordområdemeldinga 
Ny regional ungdomskonsulent 

   
MAI Tirsdag 25.mai 

Fellesmøte med regionrådet på 
Skjervøy 

Ungdata 2021 i Nord-Troms 
Hybelboere 
Fra regionråd til interkommunalt 
politisk råd – organisering av RUST 

   
JUNI Første helg i juni? Nord-Troms Pride med appell fra 

RUST 
 Lørdag 12.juni Møtegodtgjørelser utbetales 
SEPTEMBER Onsdag 22.sept. kl. 11.00-14.00 

Olderdalen 
Velge tema og arbeidsgruppe for 
RUST-konferansen 

OKTOBER Fredag 22.oktober 
RUST-konferansen i Olderdalen 

Skolering av ungdomsrådene og 
fokus på tema 

   
NOVEMBER Mandag og tirsdag 29.-

30.november 
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Tur og fellesmøte ungdom & 
ordførere i Kvænangen 

   
DESEMBER Søndag 12.desember Møtegodtgjørelser utbetales 
   

 
 

Forslag til vedtak: Møteplan 2021 godkjennes 
Vedtak: Møteplan godkjennes 
 
 
SAK 3/21 BUDSJETT 2021 
 

 Årlig budsjett 2021 
ungdomssatsing 

Driftsinntekter – tilskudd fra 
kommunene  

  450.000 

Sum inntekter   450.000 
  
Lønn    250.000 
Andre personalkostnader     20.000 
Reiseutgifter     20.000 
Kontorhold     50.000 
Regnskaps- og revisjonshonorar     15.000 
Møtekostnader     30.000 
Annonser/informasjon     15.000 
Tiltak ungdom     50.000 
Sum kostnader   450.000 

 
 
Forslag til vedtak: Budsjett for 2021 godkjennes 
Vedtak: Budsjett godkjennes 
 
 
SAK 4/20 FORSLAG TIL UTTALELSE ANG. HYBELBOERE I OG FRA NORD-TROMS 
 

Uttalelse fra Nord-Troms ungdomsråd (RUST)  
 
NORD-TROMSUNGDOM PÅ HYBEL  
Nord-Troms ungdomsråd har i arbeidet med regionrådets strategi for 2020-2023 gitt innspill om økt 
fokus på hybelboeres utfordringer. Utfordringene er knyttet til psykososialt miljø og trivsel, kosthold 
og livsstil, økonomi, boforhold på hybel m.m. Smitteverntiltak i forbindelse med pandemien har, i 
likhet med samfunnet for øvrig, også gjort utfordringene større for ungdom og hybelboere.  

 
Kommunene Nordreisa og Skjervøy er vertskommuner for ungdom fra de øvrige kommunene. De to 
vertskommunene kan sikre at hybelungdom ivaretas godt gjennom ungdomskontakt, helsestasjon for 
ungdom og sosiale fritidstilbud, og samtidig sørge for god oppfølging av egne ungdommer som flytter 
på hybel til Alta og Tromsø for å gå på skole. Flere ungdommer Kvænangen, Kåfjord, Lyngen og 
Storfjord må, på grunn av lang reisevei, flytte hjemmefra for å gå på videregående skole. Det er viktig 
at disse kommunene følger opp hybelboere på skolestedene i Tromsø, Alta, Nordreisa og Skjervøy.  

 
Nord-Troms ungdomsråd (og  ……………(kommune) ungdomsråd) ber regionrådet og kommunestyret 
sikre at nordtromsungdom har tilstrekkelig tilbud om: 
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 helsestasjon for ungdom 
 oppfølging av ungdomskontakt 
 sosiale møtesteder og fritidstilbud  
 kurs og veiledning om kosthold og livsstil 
 økonomisk rådgiving 
 synlig annonsering om aktivitet og tilbud for ungdom på sosiale medier og nettsider, 

oppslagstavler m.m. 
 
Videre vil ungdomsrådet at hver kommune kartlegger sine ungdommer som bor på hybel andre steder, 
og at vertskommunene Nordreisa og Skjervøy kartlegger og sikrer oppfølging av ungdommer som bor 
på hybel i kommunene. Det bør utarbeides retningslinjer for minste standard på hybler og sikre 
leiepriser som alle har råd til uavhengig familieøkonomi. Ungdomsrådet vil fremheve Aktiv Lyngen og 
Folkehelseprogrammet som gode eksempler på modeller som bør tas i bruk av alle 6 kommuner. 
 

Etter vedtak i Nord-Troms ungdomsråd 13.10.2020 har det nedsatte arbeidsutvalget laget forslag til uttalelse. 
Forslaget legges frem for regionrådet i fellesmøte i mai, og kan fremmes i oppvekstutvalg og kommunestyre i 
kommunene. 
 
Forslag til vedtak: Forslag til uttalelse godkjennes og tas opp i fellesmøte med ordførere i mai, og i 
kommunene. 
Vedtak: Forslag til uttalelse godkjennes med endringer i møtet ang. lang reisevei for noen bygder, mens 
andre i samme kommune kan dagpendle. Tas opp i fellesmøte med ordførere i mai, og i kommunene. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Innlegg fra Ungdommens distriktspanel v/ Tobias Eriksen 

Ungdommens distriktspanel trenger tilbakemelding fra dere  

Ungdommens distriktspanel består av 10 ungdommer mellom 14 og 23 år som våren 2021 skal gi regjeringen 10 råd om fremtidens 
distriktspolitikk. Siden januar 2020 har ungdommene hentet innspill fra andre unge om hva som skal til for at det skal være godt og 
attraktivt å bo og arbeide i hele Norge i fremtiden. Distriktssenteret er tilretteleggere for panelet.  

Basert på innspillene har ungdommene laget forslag til politikk på ulike områder. Forslagene er presentert i 15 ulike historier som skal 
synliggjøre det ungdommene mener er de viktigste behovene og utfordringene for distriktskommuner, og hva slags endringer som må til 
i distriktspolitikken.  

15 forslag til politikk skal bli til 10 råd De 15 forslagene testes nå på mange ulike personer og grupper. Dette gjør panelet for å finne ut 
av om de er på riktig spor. Etter testingen skal forslagene konkretiseres til 10 råd.  

RUST har i møte gitt innspill på politikkområder for: 

ATTRAKTIVE LOKALSAMFUNN 
https://ungdomspanel.distriktssenteret.no/politikkforslag/attraktive-lokalsamfunn-et-nytt-utviklingsprogram/ 
DESENTRALISERT UTDANNING 
https://ungdomspanel.distriktssenteret.no/politikkforslag/desentralisert-utdanning/ 
Å KOMME SEG FRA A TIL Å 
https://ungdomspanel.distriktssenteret.no/politikkforslag/a-komme-seg-fra-a-til-a/ 

 
 

 
 
19.01.2021 Lise Jakobsen (referent)
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BUKA-møte                                                                  10.november 2020 
 

1. BUKA-møte ble holdt over teams.  

Avsatt møtetid: 08:30-10.00 

 

Tilstede: 

Alf Sindre Einevoll 

Pernille Båtnes Rasmussen 

Ronja Vang 

Ramona Soleng Thomassen 

 

Rektor ved Storslett skole Merete Rasmussen og Cesilie Jørgensen fulgte med elevene på 
møtet. 

Frafall: 

Ane Rognmo Kristiansen  

 

Forslag til vedtak fredagsvolleyball: 

Forslag til vedtak: BUKA innvilger søknad på inntil kr 5.000, - til Fredagsvolleyball. Pengene 

brukes for å dekke utgifter til leie av treningslokale i perioden november 2020 til juli 2021. 

Peter Nystu er oppført som kontaktperson, og Harriet Steinkjer Nystu er oppført som 

ansvarlig voksenperson.  

Avstemning: 

Enstemmig vedtatt 

 

Møte avsluttet 09:00 
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Ramona Soleng Thomassen
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Fra: Ramona Soleng Thomassen (ramona.thomassen@gmail.com)
Sendt: 10.11.2020 09:22:30
Til: Edel Gulbrandsen; Nordreisa kommune
Kopi: Vegard Pedersen

Emne: BUKA-møtet gjennomført
Vedlegg: BUKA-møtenotater.docx;innkalling BUKA.docx;BUKA.pdf
God morgen!

Da har vi gjennomført BUKA-møtet med suksess.

Legger ved møtenotater, slik at det kan skrives referat og at vedtaket kan sendes videre til søkerne.

Innkalling og søknad er også vedlagt.

Hilsen Ramona Soleng Thomassen.
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Fra: Monica Hansen (Monica.Hansen@nordreisa.kommune.no)
Sendt: 19.02.2021 15:29:39
Til: Nordreisa kommune
Kopi: Ottar Remmen

Emne: Søknad om BUK-midler
Vedlegg: Xerox Scan_19022021152728.pdf

Vedlagt ligger søknad om BUK-midler fra Rotsundelv skole

Med vennlig hilsen

Monica Hansen, elevrådskontakt
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Nett rundt fotballbanen ved Storslett skole 
  
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
 
-ballen blir ofte sparket ut mot den kommunale veien, det er trafikkfarlig 
-ballen blir ofte sparket over gjerdet mot bolighus som grenser mot fotballbanen 
-ballen treffer andre i skolegården som ikke spiller fotball, dette kan skade den personene som blir 
truffet. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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Fra: Ellinor Anja Evensen (Ellinor.Evensen@nordreisa.kommune.no)
Sendt: 02.03.2021 10:12:02
Til: Nordreisa kommune
Kopi: 

Emne: RE: Skjema sak til BuK - Invitation to edit
Vedlegg: 
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From: Chris Robin Skogvold (via Google Docs) <chris.skogvold@gmail.com> 
Sent: Monday, March 1, 2021 10:28 PM
To: Nordreisa kommune <postmottak@nordreisa.kommune.no>
Subject: Skjema sak til BuK ‐ Invitation to edit
 

chris.skogvold@gmail.com has invited you to edit the following document:

Skjema sak til BuK

BUK sak 1TPA

Open in Docs
This email grants access to this item without logging in. Only forward it to people you trust.

Google Docs: Create and edit documents online. 

Google LLC, 1600 Amphitheatre Parkway, Mountain View, CA 94043, USA

You have received this email because chris.skogvold@gmail.com shared a document with you from Google Docs.
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Nye dusjer i garderobene ved svømmehallen. 
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
 
-flere av dusjene fungere ikke både i jente og guttegarderobene. 
-det er gammelt og slitt 
-pr. dags dato «kræsjer» ofte dusjingen for de som er i bassenget og de som har 
kroppsøving(gym). Da blir det kø når det skal dusjes på «jentesiden». De har bare et dusjrom som 
skal brukes av både svømmehallen og gymsalen. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Ny garderobe med dusjmuligheter for jentene tilhørende gymsalen. 
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
- det er 2 garderober ( en til svømmehallen og en til gymsalen), men KUN et dujsrom 
-pr. dags dato «kræsjer» ofte dusjingen for de som er i bassenget og de som har 
kroppsøving(gym). Da blir det kø når det skal dusjes på «jentesiden». De har bare et dusjrom som 
skal brukes av både svømmehallen og gymsalen. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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Nordreisa kommune 
Ráissa suohkan 
Raisin komuuni 

Arkivsaknr:       2020/1017-3 

Arkiv:                033  

Saksbehandler:  Edel 
Gulbrandsen 

 Dato:                 01.03.2021 

 
 
 

Saksfremlegg 
Utvalgssak Utvalgsnavn Møtedato 
10/21 Nordreisa barn og unges kommunestyre 11.03.2021 

 

Revidering - Reglement/retningslinjer for barn- og unges kommunestyre i 
Nordreisa 

 
Vedlegg 
1 Reglement for BUK 
2 Revidering av reglement for BUK1 

 

Kommunedirektørens innstilling 
Kommunedirektøren anbefaler endringer som er foreslått. 
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Saksopplysninger 

I Nordreisa kommune ble BUK - Barn og unges kommunestyre, et kommunalt organ, innført i 
2010. Formålet med BUK er å lære opp barn og unge i demokratiske prosesser og arbeidsmåter.  

Gjeldende reglement/retningslinjer for Barn og unges kommunestyre i Nordreisa ble sist revidert 
i 2013. Det er behov for å gjøre justeringer i reglementet/retningslinjene.  

Endringene gjelder Punkt 1. Oppnevning og sammensetning  
- Tredje avsnitt: punktmerke to, her foreslås å fjerne Oksfjord oppvekstsenter. Oksfjord 
oppvekstsenter har kun 1.- 4. trinn. I henhold til reglementet er 5.trinn laveste aldersgruppe som 
kan delta i BUK.  
- Fjerde avsnitt: bytte ordet «rådmann» med «kommunedirektør». Byttet er i tråd med 
betegnelsen Nordreisa kommune bruker. Tittelen «kommunedirektør» er i motsetning til tittelen 
«rådmann» kjønnsnøytral.  

Punkt 1. vil da se slik ut:  

Barn og unges kommunestyre oppnevnes av kommunestyret som et fast utvalg i henhold til § 10 
i kommuneloven. 
Barn og unges kommunestyre består av 20-25 medlemmer og varamedlemmer fra 5. klasse til 
og med videregående skole.  

Sammensetning av utvalget er som følgende:  

 Storslett skole skal være representert med en representant fra hver klasse fra 5. til og 
med 10. klasse  

 Rotsundelv skole, Reisa Montessori skole, Straumfjordnes skole og Nordreisa 
videregående skole skal være representert med 2 representanter hver.  

 Ungdomsrådet i Nordreisa skal være representert med 2 representanter  

 Begge kjønn skal være representert  

Leder i ungdomsrådet er ordfører i barn og unges kommunestyre.  
Varaordfører blir valgt ved første konstituerende møte i barn og unges kommunestyremøte. 
Ordfører i Nordreisa kommune er «kommunedirektør» under møtene.  
Oppvekstleder er møtesekretær i barn og unges kommunestyre. 
 

Vurdering 

Forlag til endringer i reglement/retningslinjer er i tråd med dagens drift av BUK. 
Kommunedirektøren anbefaler endringer som foreslått. 
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1. Oppnevning og sammensetning 
Barn og unges kommunestyre oppnevnes av kommunestyret som et fast utvalg i henhold til 

§ 10 i kommuneloven. 

 

Barn og unges kommunestyre består av 20-25 medlemmer og varamedlemmer fra 5. klasse til og 

med videregående skole.  

 

Sammensetning av utvalget er som følgende: 

 Storslett skole skal være representert med en representant fra hver klasse fra 5. til og med 

10. klasse  

 Rotsundelv skole, Oksfjord oppvekstsenter avd. skole, Reisa Montessoriskole, 

Straumfjordnes skole og Nordreisa videregående skole skal være representert med 2 

representanter hver.  

 Ungdomsrådet i Nordreisa skal være representert med 2 representanter 

 Begge kjønn skal være representert 

 

Leder i ungdomsrådet er ordfører i barn og unges kommunestyre.  

Varaordfører blir valgt ved første konstituerende møte i barn og unges kommunestyremøte. 

Ordfører i Nordreisa kommune er ”rådmann” under møtene. 

Oppvekstleder er møtesekretær i barn og unges kommunestyre. 

 

 

2. Valg 
Representantene til Barn og unges kommunestyre velges for to år fra og med 2013, og valget 

gjøres samtidig som valget til elevrådet.  

 

Etter skolestart hver annen høst (oddetalls år) gjøres det nytt valg av representanter til Barn og 

unges kommunestyre på hver skole. Ved Storslett skole velges det nye representanter fra 5. klasse 

hvert år. 

 

Det bør være forskjellige representanter til elevråd og BUK, men de kan også være de samme. 

Representanter kan gjenvelges. 

 

Det er elevene som kommer med forslag på representantene og valget gjøres skriftlig. 

 

Skolene har ansvaret for at valget gjennomføres. 

 

  

Reglement/retningslinjer for Barn og unges kommunestyre i Nordreisa 

 

Dok id:  

2010/3607 
 

Dok type: 
Politisk instruks 

Utgave 

2 

Skrevet av:  

Ellinor Evensen, 

fagleder servicetorget 

Gjelder fra 

19.12.2013 

Behandlet av:   

Barn og unges kommunestyre 10.12.13 

Nordreisa kommunestyre 19.12.13 

Side nr: 

3 
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Jfr opplæringslova § 11-2, vedr elevråd ved grunnskoler skal det være et elevråd for årstrinnene 5.-

7. klasse og årstrinnene 8.-10. klasse. Jfr loven skal representantene være valgt senest tre uker etter 

at skolen har startet om høsten. Valget skal likevel være gjøres seinest innen 1. oktober. 

 

 

3. Underutvalg 
BUK har møter 2 ganger i året, og for å kunne gi fortere tilbakemelding på innkomne søknader 

på midler og økonomisk støtte opprettes et arbeidsutvalg (BUKA). 

 

BUKA behandler innkomne søknader om aktivitetsmidler, og vil legge til rette for at 

pengene/midlene som BUK har til rådighet blir brukt innen årets utgang. Max grense for 

søknadsbeløpene som arbeidsutvalget kan behandle er kr 5.000,-. Innvilgede søknader skal 

refereres i BUK. 

 

BUKA består av 5 representanter og vararepresentanter, med følgende fordeling: 

Ordfører i BUK med personlig vara fra ungdomsrådet 

1 representant fra mellomtrinnet med personlig vara  

3 representanter og 3 vara representanter 

 

Representantene til BUKA velges fra BUK. Valget gjelder for to år og valget gjøres på første 

konstituerende møte i BUK. 

Ordfører i BUK er leder av BUKA.  

 

BUKA skal behandle søknader om aktivitetsmidler som har søknadsfrist 1. mars og 1. oktober. 

BUKA kan også tre sammen hvis det er andre saker som må behandles på kort varsel.  

 

4. Representant i 17.mai komite 
17. mai komiteen i Nordreisa består av tre medlemmer, hvorav det ene medlemmet er sittende 

ordfører i BUK med personlig vara som er varaordfører i BUK.  

 

5. Ansvar og rettigheter 
Barn og unges kommunestyre skal tale de unges sak overfor kommunale myndigheter og skaffe 

unge innsyn og dermed muligheter for medinnflytelse. 

Møteinnkalling og sakspapirer sendes som til folkevalgte representanter. Barn og unges 

kommunestyre kan benytte ungdomsrådet representanter til å videreformidle saker til andre 

politiske råd og utvalg. 

 

Ungdomsrådet har møte- og talerett i kommunestyret med to representanter, og en representant i  

helse- og omsorgsutvalg, oppvekstutvalg, næring- og kultur utvalg, driftsutvalget og 

formannskapet. 

 

 

6. Saker og saksbehandling 
Seks til åtte uker før møtedato vil det bli sendt henvendelse fra utvalgssekretariatet til Barn og 

unges kommunestyre representanter, klassene og den respektive skolen om å fremme aktuelle 

saker til behandling i utvalget. Det kan også meldes inn saker fortløpende gjennom skoleåret. 

Sakene må inneholde en kort redegjørelse om bakgrunnen for at saken vil fremmes og evt kostnad 

dette medfører. 
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Sekretariatet vurderer og prioriter sammen med ordførere de innkomne sakene før de legges fram 

for Barn og unges kommunestyre.  Møtepapirene vil bli sendt representantene innen åtte dager før 

møtet. 

 

Barn og unges kommunestyre kan også gjøre egne vedtak og kreve de gjennomført under 

forutsetning av at det ressursmessig mulig. Etter vedtak er gjort i Barn og unges kommunestyre 

sendes sakene til videre behandling i de hovedutvalgene som sakene vedrører, før endelig vedtak 

fattes. 

 

 

7. Møter 
Barn og unges kommunestyre skal ha to møter hvert år. Et om høsten og et om våren. Det settes 

opp møteplan for hvert nye år. 

 

Barn og unges kommunestyre innkalles skriftlig med minst ti dagers varsel. Fravær skal ikke 

registreres på skolen ved framvisning av møteinnkalling. 

 

Det skal være en ansvarlig voksen fra hver skole tilstede under møtene i BUK.  

 

Avgjørelser og avstemminger treffes av alminnelig flertall. Ved stemmelikhet er lederens stemme 

avgjørende. 

 

Det skal føres møtebok, og utskrift av møteboka skal sendes medlemmene av rådet. Fortløpende 

vedtak fra møtet refereres i kommunestyret, formannskapet, oppvekstutvalget, helse- og 

omsorgsutvalget, næring- og kulturutvalget og driftsutvalget 

 

8. Økonomi 
Kommunestyret vedtar hver høst hvor stor budsjettpost barn og unges kommunestyre skal 

disponere for kommende år. Inkludert i denne budsjettposten inngår også utgiftene som medgår til 

å avholde møtene. Midlene ellers disponeres i henhold til egne vedtak. 

 

 

9. Bekreftelse 
Når en representant går ut av barn og unges kommunestyre skal det utstedes dokumentasjon på 

hvor lenge vedkommende har vært med i BUK, alder, klassetrinn, samt hvilken skole 

vedkommende representerte. 

 

10. Endringer av reglementet 
Redaksjonelle endringer som ikke endrer realiteten i reglementet og realitetsendringer som er en 

naturlig konsekvens av endringer i lov, avtaler eller lokale bestemmelser kan endres av barn og 

unges kommunestyre. 
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1. Oppnevning og sammensetning 
Barn og unges kommunestyre oppnevnes av kommunestyret som et fast utvalg i henhold til 
§ 10 i kommuneloven. 
 
Barn og unges kommunestyre består av 20-25 medlemmer og varamedlemmer fra 5. klasse til og 
med videregående skole.  
 
Sammensetning av utvalget er som følgende: 

 Storslett skole skal være representert med en representant fra hver klasse fra 5. til og med 
10. klasse  

 Rotsundelv skole, Reisa Montessori skole, Straumfjordnes skole og Nordreisa 
videregående skole skal være representert med 2 representanter hver.  

 Ungdomsrådet i Nordreisa skal være representert med 2 representanter 
 Begge kjønn skal være representert 

 
Leder i ungdomsrådet er ordfører i barn og unges kommunestyre.  
Varaordfører blir valgt ved første konstituerende møte i barn og unges kommunestyremøte. 
Ordfører i Nordreisa kommune er «kommunedirektør» under møtene. 
Oppvekstleder er møtesekretær i barn og unges kommunestyre. 
 
 

2. Valg 
Representantene til Barn og unges kommunestyre velges for to år fra og med 2013, og valget 
gjøres samtidig som valget til elevrådet.  
 
Etter skolestart hver annen høst (oddetalls år) gjøres det nytt valg av representanter til Barn og 
unges kommunestyre på hver skole. Ved Storslett skole velges det nye representanter fra 5. klasse 
hvert år. 
 
Det bør være forskjellige representanter til elevråd og BUK, men de kan også være de samme. 
Representanter kan gjenvelges. 
 
Det er elevene som kommer med forslag på representantene og valget gjøres skriftlig. 
 
Skolene har ansvaret for at valget gjennomføres. 

Dok id:  
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 Dok type: 
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3 
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Jfr opplæringslova § 11-2, vedr elevråd ved grunnskoler skal det være et elevråd for årstrinnene 5.-
7. klasse og årstrinnene 8.-10. klasse. Jfr loven skal representantene være valgt senest tre uker etter 
at skolen har startet om høsten. Valget skal likevel være gjennomført senest innen 1. oktober. 
 
 

3. Underutvalg 
BUK har møter 2 ganger i året, og for å kunne gi fortere tilbakemelding på innkomne søknader  
på midler og økonomisk støtte opprettes et arbeidsutvalg (BUKA).  
 
BUKA behandler innkomne søknader om aktivitetsmidler, og vil legge til rette for at 
pengene/midlene som BUK har til rådighet blir brukt innen årets utgang. Max grense for 
søknadsbeløpene som arbeidsutvalget kan behandle er kr 5.000,-. Innvilgede søknader skal 
refereres i BUK.  
 
BUKA består av 5 representanter og vararepresentanter, med følgende fordeling:  
Ordfører i BUK med personlig vara fra ungdomsrådet  
1 representant fra mellomtrinnet med personlig vara  
3 representanter og 3 vara representanter  
 
Representantene til BUKA velges fra BUK. Valget gjelder for to år og valget gjøres på første 
konstituerende møte i BUK.  
 
Ordfører i BUK er leder av BUKA.  
BUKA skal behandle søknader om aktivitetsmidler som har søknadsfrist 1. mars og 1. oktober. 
BUKA kan også tre sammen hvis det er andre saker som må behandles på kort varsel. 
 
 

4. Representant i 17.mai komite 
17. mai komiteen i Nordreisa består av tre medlemmer, hvorav det ene medlemmet er sittende 
ordfører i BUK med personlig vara som er varaordfører i BUK.  
 

5. Ansvar og rettigheter 
Barn og unges kommunestyre skal tale de unges sak overfor kommunale myndigheter og skaffe 
unge innsyn og dermed muligheter for medinnflytelse. 
Møteinnkalling og sakspapirer sendes som til folkevalgte representanter. Barn og unges 
kommunestyre kan benytte ungdomsrådets representanter til å videreformidle saker til andre 
politiske råd og utvalg. 
 
Ungdomsrådet har møte- og talerett i kommunestyret med to representanter, og en representant i  
helse- og omsorgsutvalg, oppvekstutvalg, næring- og kultur utvalg, driftsutvalget og 
formannskapet. 
 
 

6. Saker og saksbehandling 
Seks til åtte uker før møtedato vil det bli sendt henvendelse fra utvalgssekretariatet til Barn og 
unges kommunestyre representanter, klassene og den respektive skolen om å fremme aktuelle 
saker til behandling i utvalget. Det kan også meldes inn saker fortløpende gjennom skoleåret. 

69



3 

Sakene må inneholde en kort redegjørelse om bakgrunnen for at saken vil fremmes og evt kostnad 
dette medfører. 
 
Sekretariatet vurderer og prioriter sammen med ordførere de innkomne sakene før de legges fram 
for Barn og unges kommunestyre.  Møtepapirene vil bli sendt representantene innen åtte dager før 
møtet. 
 
Barn og unges kommunestyre kan også gjøre egne vedtak og kreve de gjennomført under 
forutsetning av at det ressursmessig mulig. Etter vedtak er gjort i Barn og unges kommunestyre 
sendes sakene til videre behandling i de hovedutvalgene som sakene vedrører, før endelig vedtak 
fattes. 
 
 

7. Møter 
Barn og unges kommunestyre skal ha to møter hvert år. Et om høsten og et om våren. Det settes 
opp møteplan for hvert nye år. 
 
Barn og unges kommunestyre innkalles skriftlig med minst ti dagers varsel. Fravær skal ikke 
registreres på skolen ved framvisning av møteinnkalling. 
 
Det skal være en ansvarlig voksen fra hver skole tilstede under møtene i BUK.  
 
Avgjørelser og avstemminger treffes av alminnelig flertall. Ved stemmelikhet er lederens stemme 
avgjørende. 
 
Det skal føres møtebok, og utskrift av møteboka skal sendes medlemmene av rådet. Fortløpende 
vedtak fra møtet refereres i kommunestyret, formannskapet, oppvekstutvalget, helse- og 
omsorgsutvalget, næring- og kulturutvalget og driftsutvalget 
 

8. Økonomi 
Kommunestyret vedtar hver høst hvor stor budsjettpost barn og unges kommunestyre skal 
disponere for kommende år. Inkludert i denne budsjettposten inngår også utgiftene som medgår til 
å avholde møtene. Midlene ellers disponeres i henhold til egne vedtak. 
 
 

9. Bekreftelse 
Når en representant går ut av barn og unges kommunestyre skal det utstedes dokumentasjon på 
hvor lenge vedkommende har vært med i BUK, alder, klassetrinn, samt hvilken skole 
vedkommende representerte. 
 

10. Endringer av reglementet 
Redaksjonelle endringer som ikke endrer realiteten i reglementet og realitetsendringer som er en 
naturlig konsekvens av endringer i lov, avtaler eller lokale bestemmelser kan endres av barn og 
unges kommunestyre. 
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Etterlyser egen ungdomsklubb for yngre i kommunen 
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
 

- Saken var tatt opp forrige BUK møte. Ingenting har skjedd. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Etterlyser nye stoler ved mellomtrinnet ved Storslett skole 
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
 

- Saken var tatt opp forrige BUK møte, med lovnad om nye stoler. Vi har ikke fått nye stoler. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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Fra: Edel Gulbrandsen (Edel.Gulbrandsen@nordreisa.kommune.no)
Sendt: 02.03.2021 10:07:19
Til: Maylill Synøve Henriksen
Kopi: 

Emne: FW: Saker fra 6b på STS
Vedlegg: 5AC088DF-37E9-4818-B956-508BCCEE0798.jpeg;248B7E79-42CE-4432-8F04-
827826E3467A.jpeg
.
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Sak til Barn- og unges kommunestyremøte  
Møtedato:  11.mars 2021 

 
Overskrift på saken:  
Reparere taket ved idrettshallen. 
Hva er bakgrunnen for saken – fortell kort om hvorfor saken ønskes å tas opp  
 

- Det er lekkasje i taket og det drypper inn i hallen. 
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Forslag til løsning av saken – koster det penger og hvor mye? Hvem skal gjøre hva, og hvem skal 
betale? Hvor skal det gjøre, og hvor ofte?  
-Vi vet ikke hva det koster, men mener at dette bør kunne dekkes av kommunen. 
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Hvem fremmer saken  
Navn på den/de som legger saken frem for barn og unges kommunestyre  
For 6A: Margot Bråstad Hansen 
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